
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

 zo dňa  15. júna 2021 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:    
1. Otvorenie a schválenie programu 

      2.  Predstavenie nových členov Rady školy (ďalej len „RŠ“) 

      3.  Prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch v školskom     

roku 2020/21 

      4. Informácie zo života školy 

      5. Diskusia, prípadné pripomienky 

       6. Uznesenie 

      7. Záver 

 

K bodu 1: Prítomných privítal a zasadnutie viedol hosť zasadnutia Mgr. Juraj 

Pasovský, riaditeľ školy. Program zasadnutia bol členmi RŠ schválený.  
 

 

K bodu 2: Mgr. Juraj Pasovský predstavil nových členov RŠ, ktorí boli počas 

pandémie Covid-19 zvolení do funkcie: predsedkyňu RŠ, zástupcu 

pedagogických zamestnancov PaedDr. Ivanu Pandurovič, PhD., zástupcu 

zriaďovateľa Ing. Petra Paulíka a zástupcu rodičov p. Juraja Mamojku. 

Hlasovanie prebehlo 09.10.2020 prostredníctvom e-mailovej komunikácie 

vzhľadom na zapríčinenú situáciu súvisiacu s opatreniami proti ochoreniu  

Covid -19. 
 

K bodu 3: Mgr. Juraj Pasovský informoval členov RŠ, že vzhľadom  

na opatrenia súvisiace s Covid bude Správa o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch členom RŠ rozposlaná e-mailom (najneskôr do konca  augusta 2021) 

a jej prerokovanie bude na najbližšom zasadnutí RŠ (v 09. prípadne 10. mesiaci 

šk. roka 2021/2022). 
 

 

K bodu 4: Riaditeľ školy p. Mgr. Juraj Pasovský informoval o: 
 

 personálnom stave učitelského zboru  (odchádzajúci do dôchodku:  

p. zástupkyňa Mgr.  B. Cmarková / vymenovaná zástupkyňa:  

Mgr. J. Husovská, p. Mgr. Šipossová, / novoprijatá: Mgr. E. Gálová,) 

 

 



 zmenách v ekonomickom oddelení (odchod ekonómky pre rozpočet  

p. Eriky Dúbravkovej dôvod- vyťaženosť, psychická záťaž  

/odovzdávanie uzávierok v šibeničných termínoch/ príchod nového 

ekonóma p. Eduarda Bederku) 

 výsledkoch zápisu do prvého ročníka (74 žiakov, z toho 10 žiakov 

požiadalo o odklad), počet tried 1. A, 1. B, a 1. C (20, 19, 19) 

 využívaní multifunkčného ihriska v priestoroch ZŠ 

 spolupráci s hokejovým klubom  

 dočasnom využívaní školského bytu p. Mgr. Gálovou (pedag. 

zamestnanca aprobácia - Mat, Inf, Thd) 

 úpravách a plánovaných údržbách školských priestorov: 

- vymaľovanie tried 

- výmena plastových okien  

- výmena jedálenskeho nábytku (stoly, stoličky) 

- zrekonštruovanie školskej dielne (elektroučebňa, kovodielňa  

a drevodielňa) 

- zrekonštruovanie podlahy v telocvični / palubovka 

- výmena nefunkčného výmenníka tepla firma EnergoInvest s. r. o., 

- plánovaná oprava strechy vo vedľ. budove (bývalá III. ZŠ)   

naplánovaná v letnom období 07/2021 

- plánovaná revízia bleskozvodov  

 Ďalej informoval o alarmujúcej situácii:  

-  o plánovanej zmene - Inklúzii (v roku 2023): zaradenie detí  

zo Špeciálnej školy - žiaci so špeciálnymi potrebami (variant A) by 

mali byť zaradení do tried ZŠ 

-    o ŠKD vysoký počet detí / 1 odiel 37 - 38 žiakov v skupine na jednu     

vychovávatelku 

-   chýbajúcich osobných asistentoch žiakov / na celkový počet žiakov, 

ktorí ich potrebujú    

 

 

 

K bodu 5: V diskusii vystúpili: 

p. Ing. Ľuboš Jelačič – pavilón B /nový vlastník – zmeny v dopravnej 

organizácii v priestoroch parkoviska pri jedálni, oplotenie, vybudovanie nových 

miest na parkovanie – rozšírenie parkoviska 

- Zimný štadión / očkovacie centrum  

- Atletický štadión – výzva projektu na jeho vybudovanie a uskutočnenie 

p. PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD. poďakovala za ukončený projekt 

/vybudovanie  a kompletné zariadenie školských dielní/   



p. Ing. E. Fontániová – (Anj.) – zmena vyučujúcej Anj. v jazykovej triede p. Ing. 

A. Štancelovej 

p. Bc. R. Kerata – rozdelenie klubov A, B, C (v riešení s p. zástupkyňou  

PaedDr. M. Kotríkovou), chaotický presun žiakov na hokejové tréningy 

Členovia RŠ priebežne diskutovali o jednotlivých informáciách pána riaditeľa 

Mgr. J. Pasovského. 

 

 

K bodu 6:  Rada školy schválila uznesenie zo zasadnutia RŠ. 

 

 

 

 

K bodu 7: Prítomným členom RŠ poďakovala predsedníčka PaedDr. Ivana 

Pandurović, PhD za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 

 

 

 

 
                        

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

zo dňa 15. júna 2021 

 

 

 

1. Rada školy berie na vedomie: 

         A/ Všetky informácie prezentované riaditeľom školy 

B/ Diskusné príspevky 

 
 

 

 

2. Rada školy odporúča schváliť Analýzu výchovno-vzdelávacích výsledkov 

šk. roka 2020/2021  

 

  

 

V Prievidzi, 15. júna 2021                                                   

Zapísala: PaedDr. Ivana Pandurovič, PhD, predsedníčka Rady školy 


